

No. 3577

TUNISIA

**Declaration of acceptance of the obligations contained in
the Charter of the United Nations. Tunis, 14 July
1956**

Official text: French.

Registered ex officio on 12 November 1956.

TUNISIE

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans
la Charte des Nations Unies. Tunis, 14 juillet 1956**

Texte officiel français.

Enregistrée d'office le 12 novembre 1956.

N° 3577. TUNISIE : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION DES
OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES
NATIONS UNIES. TUNIS, 14 JUILLET 1956

Je, soussigné, Habib Bourguiba, Premier Ministre de Tunisie, Président du Conseil des Ministres, Ministre des affaires étrangères, déclare que le Gouvernement tunisien accepte par la présente les obligations de la Charte des Nations Unies et s'engage à les remplir à dater du jour où la Tunisie deviendra Membre de l'Organisation des Nations Unies.

FAIT à Tunis, le 14 juillet 1956.

(Signé) Habib BOURGUIBA

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 19 juillet 1956. Par la résolution 1112 (XI) adoptée par l'Assemblée générale à sa 574^e séance plénière, le 12 novembre 1956, la Tunisie a été admise comme Membre de l'Organisation des Nations Unies. Voir Nations Unies, *Documents officiels de l'Assemblée générale, onzième session, Supplément n° 17* (A/3572), p. 62.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

No. 3577. TUNISIA : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF
THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF
THE UNITED NATIONS. TUNIS, 14 JULY 1956

I, Habib Bourguiba, Prime Minister of Tunisia, President of the Council of Ministers and Minister of Foreign Affairs, declare that the Tunisian Government hereby accepts the obligations of the United Nations Charter and undertakes to fulfil them as from the date on which Tunisia becomes a Member of the United Nations.

DONE at Tunis, 14 July 1956.

(Signed) Habib BOURGUIBA

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 19 July 1956. By resolution 1112 (XI) adopted by the General Assembly at its 574th plenary meeting, on 12 November 1956, Tunisia was admitted to membership in the United Nations. See United Nations, *Official Records of the General Assembly, Eleventh Session, Supplement No. 17 (A/3572)*, p. 60.